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Од Еулекса се много очекивало. Сви знају да постоји криминал и корупција, али
нема хапшења крупних риба?

  

- Ако говорите о Фатмиру Љимају, постоји налог за његово хапшење, али се чека
разрешење питања имунитета. Он је прилично велика риба и нема сумње да ће бити
суђења.

  

Еулекс ће се побринути да коначни исход случаја хапшења петорице српских младића
приликом посете Газиместану, буде правичан, каже за "Вести" заменик шефа те мисије
Енди Спаркс.

  

Он уверава да је мисија ЕУ потпуно способна да заштити сведоке и до краја спроведе
истрагу на основу извештаја специјалног изасланика СЕ Дика Мартија.

  

- Ако докази доведу до врха косовске власти, и ти људи ће одговарати. Нико није изнад
закона - поручује Спаркс.

  

Код хапшења младића на Газиместану, косовска полиција је прекорачила
овлашћења. Да ли је ово јасна порука да Срби нису добродошли на Косову? 

  

- Еулекс је био присутан на месту дешавања и пратимо овај случај пажљиво. Желимо да
будемо сигурни да ће коначни исход бити правичан.
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Шеф српског преговарачког тима Борко Стефановић, рекао је да Еулекс води
истрагу и против српских партија на Космету? 

  

- Истраге Еулекса су дотакле чланове многих политичких партија. Али, није реч о
странкама, већ о појединцима.

  

Да ли је почела сарадња са тимом Дика Мартија? 

  

- Било је контаката са њим и његовим тимом и још договарамо начин на који ће се Еулекс
бавити достављеним информацијама, да му докажемо да смо потпуно независни у
односу на косовске власти. Формирамо тим који ће се бавити тим материјалом.

  

Највећи проблем је заштита сведока, а Еулекс не ужива поверење грађана? 

  

- Чврсто верујемо у нашу јединицу за заштиту сведока која је веома темељна и скупа.
Детаље не могу да износим, али веома смо сигурни у нашу могућност да заштитимо
сведоке. У овом случају, неће бити сарадње са косовским властима.

  

Сви се сећају шта се десило сведоцима у предмету против Харадинаја. Како ћете
осигурати људе који говоре истину? 

  

- Нећу коментарисати ниједан појединачан случај. Али, знамо да смо у новим
околностима способни да заштитимо сведоке, чак и оне које буду сведочили против
људи који су јако моћни.

  

Од Еулекса се много очекивало. Сви знају да постоји криминал и корупција, али
нема хапшења крупних риба? 
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- Ако говорите о Фатмиру Љимају, постоји налог за његово хапшење, али се чека
разрешење питања имунитета. Он је прилично велика риба и нема сумње да ће бити
суђења. "Медикус" је случај на коме се такође ради, као и случај бившег министра за
повратак, затим случај полицијског командира и остале. О раду Еулекса не би требало
судити само по томе колико, како ви кажете, великих риба можемо да ухватимо.

  

Занимљиво да сваки пут када се спомене учешће УН у истрази поводом извештаја
Дика Мартија, Еулекс неког ухапси? 

  

- Мислите да је оркестрирано? Реч је о томе да одређени случајеви дођу у одређену
фазу. Некада сви заједно, некада је потребно више времена за сваки посебни случај.
Немогуће је да их оркестрирамо, нити би то радили.

  

Чини сте да сте ажурнији у решавању случајева када су жртве Албанци, него Срби,
на пример убиство деце у Гораждевцу?

  

- Волео бих да смо могли да тај случај решимо, али не можемо да радимо без доказа. То
је случај који стоји док се не нађу докази.

  

Како ће Еулекс радити у Албанији када тамошње власти неће ни да чују за "жуту
кућу"?

  

- Албанска влада жели у потпуности да сарађује да би се та ствар решила. Кажу да
немају шта да крију и тврде да се те ствари нису догодиле. Једино право је да се
дозволи истрага и да наставимо даље.

  

А ако истрага доведе до владе Косова?

  

- Ако то ураде, и ако постоји докази, онда ће одговарати као и сви остали. Нико није
изнад закона.
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(Вести)
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